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CHP Keşan 
yeni eğitim-öğretim yılı 
öncesi sorunları aktardı

8. SAYFAMIZDA

Tahta Cami 
doğalgaza geçti

CHP (Cumhuriyet Halk Partisi) Keşan İlçe Başkanı Salim Yatıkçı, 17 Eylül 2018 Pazartesi günü başlaycak olan 
2018-2019 eğitim-öğretim yılı nedeniyle bir açıklama yaptı.

CHP Keşan Gençlik Kolları 
Başkanı Emre Şevik: 

CHP (Cumhuriyet Halk Parti-
si) Keşan Gençlik Kolları Başkanı 
Emre Şevik yaptığı açıklamada, 
gençlerin yaşadığı işsizlik sorunu 
hakkında değerlendirmelerde bulu-
nurken; Keşan’da birçok gencin iş 

bulamazken, AK Parti’nin Keşanlı 
İl Genel Meclisi üyesinin oğlunun 
İŞKUR kanalıyla, Keşan İlçe Müf-
tülüğüne temizlik personeli olarak, 
alındığı yönündeki iddiaların doğru 
olup-olmadığını sordu.

“AKP’nin Keşanlı İl Genel 
Meclisi üyesinin oğlu 

temizlik personeli olarak 
işe mi alındı?” Edirne vali 

yardımcılarının 
‘kedi’ tartışması 

mahkemelik 
oldu

Ragıp Taş,  grip 
konusunda uyardı:

“Kronik 
rahatsızlığı 

olanlara grip aşısı 
vurdursun”

“Çöpleri oraya 
döktüğünü itiraf 

etmesi bir suçtur”

Boyalık, Özcan’a cevap verdi:

Edirne Ticaret İl Müdürlüğü 
denetimlerini sürdürüyor

Türkiye Esnaf ve Sanatkarları 
Konfederasyonu genel kuruluna katıldılar

3. SAYFAMIZDA

Haydi, Edirne 
harekete geç

Ahbap Keşan’dan 
anlamlı kampanya

Ahbap Keşan ve Kızılay Edir-
ne Kan Merkezi işbirliği ile 18 Eylül 
2018 Salı günü Kan ve Kök Hücre 
Bağışı gerçekleşecek.
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BÜLENT SAYLAM 
Trakya Üniversitesi (TÜ) 

Edebiyat Fakültesi Sanat Tari-
hi Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Engin Beksaç, önceki 
gün Keşan’a bağlı Karahisar 
köyünde arkeoljik kalıntılarla 
ilgili incelemelerde bulunur-
ken; doktora tezi çalışmaları 
sürdüren İstanbul Üniversite-
si Edebiyat Fakültesi Sanat 
Tarihi Bölümü’nden İsmail 
Hakkı Kurtuluş’un Karahisar 
köyündeki çalışmalarına eşlik 
etti. 

Beksaç, bu bölgedeki 
çalışmaları sonlandırdıkla-
rı bilgisini verdikten sonra 
şunları söyledi: “Bu seneki 
çalışmalarımız Meriç ilçesi-
nin bütün köylerini taradık. 
Aynı zamanda İpsala’nın da 
kuzeyindeki bazı köylerinin 

taramalarını bitirmiş olduk. 
Karahisar’da İsmail Hakkı 
Kurtuluş’un Edirne Kaleleri 
üzerine doktora tezi çalış-
ması var onun için geldik. 
Karahisar’da bir kalenin ka-

lıntıları var. Roma ve Bizans 
Kalesi o da aynı şeyi teyit 
etti onun için geldik ken-
disiyle. Kazılarımız devam 
ediyor. Kitap çalışmalarımı-
za devam ediyoruz”

Beksaç bölgemizdeydi

BÜLENT SAYLAM
CHP (Cumhuriyet Halk 

Partisi) Keşan Gençlik Kolları 
Başkanı Emre Şevik yaptığı 
açıklamada, gençlerin yaşa-
dığı işsizlik sorunu hakkında 
değerlendirmelerde bulunur-

ken; Keşan’da birçok gencin 
iş bulamazken, AK Parti’nin 
Keşanlı İl Genel Meclisi üyesi-
nin oğlunun İŞKUR kanalıyla, 
Keşan İlçe Müftülüğüne te-
mizlik personeli olarak, alındı-
ğı yönündeki iddiaların doğru 
olup-olmadığını sordu.

“GENÇ NÜFUSTA 
İŞSİZLİK ORANLARI 
HER GEÇEN GÜN 
ARTIYOR”
Türkiye’de ve Keşan’da 

gençlerin iş bulma konusunda 
sıkıntılar yaşandığını belirten 
Şevik, “Genç nüfusta işsiz-
lik oranları her geçen gün 
artıyor. Özellikle üniversite 
mezunu olan gençler, mes-
lek sahibi olmalarına rağ-
men iş bulamıyor ya da mes-
leğiyle ilgisi olmayan işlerle 
uğraştıklarını görüyoruz. 
Örnek vermek gerekirse; 
bazı üniversite mezunu ar-
kadaşlarımız, babasına çift-
çilikte yardımcı oluyor ya da 
asgari ücretli bir işe girerek, 
geçim mücadelesi veriyor. 
Bazı gençler ise, iş dahi bu-
lamıyorlar ve babaların eline 
bakmak zorunda kalıyorlar. 

Ülkede yaşanan ekonomik 
sıkıntılar ve işverenlerin du-
rumu iş bulmayı her geçen 
gün zorlaştırıyor.” dedi.

“İŞ BULMAYAN 
GENÇLER, KREDİ 
BORÇLARINI 
ÖDEMEKTE ZORLUK 
ÇEKİYOR”
Emre Şevik, sözlerine 

şöyle devam etti: “Üniversi-
te mezunu gençler, öğrenim 
gördükleri süre boyunca 
devlet kredisi alıyorlar ve 
bunların belli bir ödeme sü-
releri bulunuyor. Gençler, 
bu süre zarfında iş bula-
madıkları zaman kredilerini 
ödemekte güçlük çektikle-
rini görüyoruz. İşi olmayan 
bir genç, kredi borcunu na-
sıl ödeyecek? En azından 
gençler, iş sahibi olduktan 
sonra bu ödemeleri yapma-
ya başlasınlar. Gençlerimiz 
başka türlü yaşanan soruna 
çözüm bulamıyor. Umarım, 
gerekli düzenlemeler yapılır 
ve gençlerimiz herhangi bir 
mağduriyet yaşamaz.”

“KENDİLERİNE YAKIN 
İSİMLERİ İŞE 
ALIYORLAR”
Gençlerin iş bulma umu-

duyla İŞKUR’a başvuru yap-
tığını hatırlatarak, sözlerine 
devam eden Şevik, şunları 
söyledi: “AKP’nin bazı tem-
silcileri, işe alımlar yapıla-
cağı konusunda açıklama-
larda bulunuyorlar. Genç-
lerde iş bulma umuduyla 
gidip, İŞKUR’a müracaatta 
bulunuyorlar. Ama alım ya-
pılırken, öncelikle kendile-
rine yakın isimleri almaya 
gayret gösterdiklerini görü-
yoruz. İşlere, ihtiyacı olan 
kişilerin yerleştirilmesi ge-
rektiğini düşünüyoruz. On-
lara üye olmayan gençlerin 
işe girdiğini görmedik. Ayrı-
ca, CHP’ye üye olan birinin 
İŞKUR kanalıyla işe yerleş-

tirildiği ancak, her nedense 
listenden isminin çıkartıl-
dığını gördük. Olayın bası-
na yansımasının ardından 
yeniden işe alınıyor. Bunlar 
doğru işler değildir.”

“AKP’NİN KEŞANLI 
İL GENEL MECLİSİ 
ÜYESİNİN OĞLU, 
MÜFTÜLÜĞE 
TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
OLARAK MI ALINDI?”
İş başvurularında adaletli 

şekilde davranılması gerek-
tiğine vurgu yapan Emre Şe-
vik, sözlerini şöyle tamamla-
dı: “İşe gerçekten ihtiyacı 
olan gençlerin yerleştirilme-
si gerekiyor. Örnek vermek 
gerekirse; AKP’nin Keşanlı 
İl Genel Meclisi üyelerinden 
birinin oğlunun İŞKUR ka-
nalıyla, Keşan İlçe Müftülü-
ğünde temiz personeli ola-
rak, işe alındığı dile getirili-
yor. Vatandaşlarımız, böyle 
bir şeyin olduğunu bizlerle 
paylaştılar. Hatta, bu kişinin 
işe gitmediği ancak, maaşı-
nı aldığı iddia ediliyor. Bu 
kişinin AKP Keşan Gençlik 
Kolu Yönetimi’nde olmasın-
dan ötürü mü yoksa AKP’nin 
Keşanlı İl Genel Meclisi üye-
lerinden birinin oğlu olma-
sından ötürü mü ayrıcalıklı 
davranılıyor? Bu kişinin 
ekonominin durumlarının iyi 
olduğunu biliyoruz. Peki, o 
kişinin oradan alacağı para-
ya ihtiyacı var mıdır? Devle-
tin bazı kurumlarına yapılan 
bu alımlar, Keşan’da kah-
vehanelerde konuşuluyor. 
Eğer bu kişi işe gidiyorsa, 
hangi saatler arasında gö-
revini yerine getiriyor? Biz, 
sadece kamuoyundan gelen 
tepkiler nedeniyle, böyle bir 
açıklama yapmak zorunda 
kaldık. AKP’nin yöneticileri-
nin konu hakkında bilgilen-
dirme yapmasını bekliyo-
ruz.”

CHP Keşan Gençlik Kolları 
Başkanı Emre Şevik: 

“AKP’nin Keşanlı İl Genel Meclisi üyesinin 
oğlu temizlik personeli olarak işe mi alındı?”

HABER MERKEZİ
Edirne Belediyesi, AB’nin 

gerçekleştirdiği ve Türkiye 
Belediyeler Birliği’nin (TBB) 
Ulusal Koordinatörlüğünü yü-
rüttüğü Avrupa Hareketlilik 
Haftası’nda çeşitli etkinlikler 

düzenleyecek. 
Avrupa Hareketlilik 

Haftası’nın 16-22 Eylül ta-
rihleri arasında kutlandığını 
ifade eden Edirne Belediye 
Başkan Yardımcısı Dr. Ertuğ-
rul Tanrıkulu, Edirne Beledi-
ye Başkanı Recep Gürkan’ın 
talimatıyla Edirne’de bir ta-
kım etkinlikler düzenleyerek, 
hareketli yaşama dikkat çe-
keceklerini söyledi.

Etkinliklerin 16 Eylül Pa-
zar Günü Saat: 14.00’te yeni 
açılan Sağlık Yolu’nda başla-
yacağını ifade eden Tanrıku-

lu, “Edirne Halkı ve Bisiklet 
Dernekleriyle bisiklet turu 
etkinliği düzenleyeceğiz. 
Karbon salınımına dikkat 
çekmek, kentimizi daha 
sağlıklı bir hale getirmek 
için düzenlediğimiz bisiklet 
turuna 7’den 70’e tüm Edir-
ne Halkı’nı davet ediyoruz. 
Bisiklete binerek karbon 
salınımına dikkat çekece-
ğiz, halkımızı sağlık için 
harekete davet edeceğiz” 
dedi. 

Avrupa Hareketlilik Hafta-
sı Etkinlikleri kapsamında 17 
Eylül Pazartesi Günü Engelli 
Dernekleri ile birlikte yürü-
yüş düzenleyeceklerini akta-
ran Tanrıkulu, “Özel Arda 
Özilke Özel eğitim ve Re-
habilitasyon Merkezi, Yağ-
mur Çocuklar Özel Eğitim 
ve Rehabilitasyon Merke-
zi, Marmara Yunuslar Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi, Özel Edirne Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi’nde eğitim gören 
öğrencilerimiz ile birlikte 
Saraçlar Caddesi’nden 25 
Kasım Stadyumu’na kadar 
yürüyerek, sağlıklı yaşama 
dikkat çekeceğiz. Engellile-
rin sosyal yaşama katılımı 
için de farkındalık yarata-
cağız ” ifadelerine yer verdi. 

ARACINI BIRAK, YÜRÜ 
Tanrıkulu, 18 Eylül Salı 

Günü Saat:10.00’da “Aracı-
nı Bırak, Yürü” etkinliğinin 
düzenleneceğini belirterek, 
“Acar City Park’tan başla-
yacak olan etkinliğimiz İb-
rahim Ay Caddesi, Ayçiçe-
ği Heykeli, Ali Rıza Atatürk 
Caddesi, Atatürk ve İnönü 
Kavşağı, Muammer Aksoy 
Caddesi’nden Baca Güzer-
gâhı boyunca devam ede-
cek ve Mega Park’ta son 
bulacaktır. 19 Eylül Çar-
şamba Günü Saat: 09.00’da 
ise,  Barış Parkı’nda (Suni 
Gölet) Edirne Halkı ile spor 
kıyafetlerimiz ile yürüyo-
ruz. Etkinliklerimiz, 22 Eylül 
Dünya Otomobilsiz Yaşam 
Günü’nde ‘Bir Gün Otomo-
bilsiz Yaşamayı Deneyelim’ 
sloganıyla Tunca Köprüsü 
Nikah Salonu’nun önünde 
otomobillerimizi bıraka-
rak, Edirne Belediyesi Kent 
Ormanı’na kadar yürüyüş 
gerçekleştireceğiz. Kar-
bonmonoksit salınımına da 
dikkat çekeceğiz. İşe oto-
mobillerle gidip alışverişe 
yürüyerek neden çıkmaya-
lım? Çok çeşitlilik konsep-
tini benimseyerek seyahat-
lerimizi sürdürebilir ulaşım 
alternatiflerini ekleyip hem 
çevremizde olumlu bir etki 
yaratabilir hem de daha 
sağlıklı ve mutlu olduğu-
muzu görebiliriz” dedi. 

Haydi, Edirne harekete geç

HABER MERKEZİ
CHP (Cumhuriyet Halk Par-

tisi) Keşan İlçe Başkanı Salim 
Yatıkçı, 17 Eylül 2018 Pazartesi 
günü başlaycak olan 2018-2019 

eğitim-öğretim yılı nedeniyle bir 
açıklama yaptı. Açıklamasın-
da yeni eğitim-öğretim yılında 
bekleyen sorunlara değinen 
Yatıkçı, “Eğitim denince, etik 
değerlerden hukuk devletine, 
demokrasiden insan hakları-
na, çağdaş, demokratik, Laik 
ve Atatürk ilkeleri ışığında ki 
eğitimi yakalamak amaç olma-
lıdır.” dedi. Yatıkçı’nın açıkla-
ması şöyle:

5 BİN NÜFUS 
ŞARTI KALDIRILIYOR
“17 Eylül 2018 Pazartesi 

günü yeni sorunları, zorluk-
ları ve sıkıntıları beraberinde 
getirerek 2018-2019 eğitim ve 
öğretim yılına başlandı.

İçine girdiğimiz yeni eği-
tim döneminde, Milli Eğitim 
Bakanlığı kurum açma ve ad 
verme yönetmeliğinde yapılan 
değişiklikle ‘Çok amaçlı Ana-
dolu Lisesi, Mesleki ve Teknik 
Eğitim Merkezi ve Mesleki Eği-
tim merkezinde karma eğitim 
yapılır’ maddesi geçtiğimiz 
gün kaldırıldı. Bu haremlik 
selamlık eğitiminin önünü açı-
yor. İmam Hatip açılabilmesi 
için koşulan 5 bin nüfus şartı 
kaldırılıyor. Öyle görünüyor ki 
karma eğitimin ortadan kaldı-
rılma çaba ve çalışması içeri-
sindeler.”

İMAM HATİP 
LİSELERİNDE BOŞ 
KONTENJAN ORANI
 YÜZDE 50’LER 
SEVİYELERİNDE

Milli Eğitim Bakanlığı imam 
hatiplere herhangi bir öğrenci 
şartı getirmezken, ilkokul öğ-
rencileri için öğrenci sayı şartı 
getiriyor. Bilim alanında ilerle-
me kaydetmemiz gerekirken 
dini eğitimin ağırlıkta oldu-
ğu bir eğitim sistemi ülkenin 
kalkınmasına hiçbir şekilde 
yardımcı olamaz. Aynı zaman-
da MEB imam hatip liseleri-
ne ayrıcalık yapmaya devam 
ederken, öğrenciler tam aksi-
ne imam hatip liselerini tercih 
etmiyor. Yüzde 31 devamsızlık 
oranına sahip imam hatip lise-
lerinde boş kontenjan oranı 
yüzde 50’ler seviyelerinde. 
Lise geçiş sınavlarında öğ-
renciler Anadolu Liseleri ter-
cihleri ile Anadolu Lisesi do-
luluk oranlarını yüzde 95 lere 
taşımışlardır. Bu oran meslek 
liselerinde yüzde 55, imam ha-
tiplerde ise yüzde 52 dir. Ba-
kanlık milli eğitim müdürlükle-
rine gönderdiği yazı ile açıkta 
kalan öğrencilerin tercih edil-
meyen meslek liselerini Ana-
dolu liselerine dönüştürülme-
sini istemiş fakat imam hatip 
liselerine dokunmamıştır.

Bir Ülkenin geleceği, o ülke 
insanlarının göreceği eğitime 
bağlıdır. Eğitim müfredatına 
yönelik bilim dışı müdahaleler 
arttıkça, felsefe-bilim-sanat 
dersleri azaldıkça, her MEB 
değiştiğinde sınav sistemi ve 
eğitim sistemi değişirse ço-
cuklarımız eğitim haklarından 
eşit şekilde yararlanamazlar 
ise, OECD’ ye üye ülkeler sı-
ralamasında ki sonunculuğu-
muz hiçbir zaman değişmez.

EN BAŞARISIZ ÜLKELER 
ARASINDA YERİMİZİ 
ALDIK
Bilim kategorisinde ( Ma-

tematik, Fizik vb..) en başarı-
sız ülkeler arasında yerimizi 
aldık. Bu Atatürk Türkiye’sine 
yakışmaz bir tablodur. 

Eğitim denince, etik de-
ğerlerden hukuk devletine, 
demokrasiden insan hakları-
na, çağdaş, demokratik, Laik 

ve Atatürk ilkeleri ışığında ki 
eğitimi yakalamak amaç olma-
lıdır.

Birleştirilmiş sınıfların ol-
madığı, ikili öğretim yapan 
okulların son bulduğu, sınıf-
larında 25-30 öğrencinin oldu-
ğu, çocukların şiddet görme-
diği, öğrencilerin mutlu oldu-
ğu okullar olmalı.,

Atanamayan öğretmenle-
rimizin, bir an önce atamala-
rının yapılarak o ışık saçan, 
ülkemizi aydınlatacak olan 
öğretmenlerimizin, okulları ile 
öğrencileri ile buluşmalarını, 
kucaklaşmalarını istiyoruz.

SUYUN OLMADIĞI 
YERDE FİDAN KURUR.
Eğitimde önce ‘Liyakat 

sistemi’ uygulanmalı. Ehli 
olan kişiler hak ettiği yerlere 
gelmeli. Senin benim adamım 
diyerek hak edilmeyen idare-
cilik ve müdürlük gibi makam-
lara getirilmemeli.,

 Ülkenin ekonomik koşul-
ları milletimizi oldukça zorlar 
hale geldi. Pahalılık had saf-
hada, her gün yağmur gibi ya-
ğan zam yağmurları öğrenci 
velilerini kara kara düşündü-
rüyor, kitap kırtasiye ve giyim 
masraflarının yanı sıra ulaşım 
ve zaruri giderler konusunda 
anne ve babalar ne yapacak-
larını şaşırmış vaziyetteler. 
Ekonomi ve Eğitim birbirini 
tamamlayan iki unsur farklı 
düşünülemez. Eğitim toprağa 
dikilen fidan, ekonomi o fida-
nı sulayan su dur, yağmurdur. 
Suyun olmadığı yerde fidan 
kurur.

Eğitim çocuklarımızı sev-
mekle başlar. 

Bizler diyoruz ki; Çocuk-
larımız hep gülsün ve mutlu 
olsun.

2018-2019 Eğitim ve öğre-
tim yılı ülkemize hayırlı uğurlu 
olsun.

Anadolu Liseleri ile Mer-
kezi eğitim merkezlerinde 
haremlik selamlık eğitiminin 
önünü açarak karma eğitim 
sistemine”

CHP Keşan yeni eğitim-öğretim 
yılı öncesi sorunları aktardı
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Recep Tayyip
ERDOĞAN
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NAZAN KAPLAN
Keşan’daki esnaf odalarının 

temsilcileri, Türkiye Esnaf ve 
Sanatkarları Konfederasyonu 
20. olağan genel kurulu toplan-

tısına katıldı. 
Ankara’da Grand Otelde ya-

pılan genel kurula; Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan ve 
TBMM Başkanı Binali Yıldırım 
katıldı. Keşan Kahveci Otelci ve 
Lokantacılar Odası Başkanı Hü-
seyin Çakmak ve Keşan Şoför-
ler ve Otomobilciler Odası Baş-
kanı Mahmut Demirkan genel 
kurulda Keşan’ı temsil etti. 

Genel kurulda konuşan Tür-
kiye Esnaf ve Sanatkarları Kon-
federasyonu Başkanı Bendevi 
Palandöken ise ülke ekonomi-

sinde yaşanan zor günlere dik-
kat çekerek, ekonominin önü-

müzdeki günlerde düzeleceğine 
dikkat çekti. 

Türkiye Esnaf ve Sanatkarları 
Konfederasyonu genel 

kuruluna katıldılar

DHA
Edirne’de, aynı lojmanda 

oturan vali yardımcıları Şenol 
Levent Elmacıoğlu ile Mustafa 
Karslıoğlu, kedi besleme yü-
zünden tartıştı. Vali yardımcıla-
rı, birbirinden şikayetçi olurken, 
Edirne Valisi Günay Özde-
mir ise müfettiş isteyerek, ida-
ri soruşturma başlattı.  
Olay, Temmuz ayında, Kaleiçi 
semtindeki valilik lojmanlarında 
meydana geldi. Edirne Vali Yar-
dımcısı olarak görev yapan Şenol 
Levent Elmacıoğlu (52), lojman-
da beslediği kedilerin kötü koku 
yaydığını belirterek, mevkidaşı 
Mustafa Karslıoğlu ile tartıştı. 
Karşılıklı sözlü hareket ettikle-
ri öne sürülen vali yardımcıları, 
birbirinden şikayetçi oldu. Olayla 

ilgili adli soruşturma başlatılırken, 
Elmacıoğlu ve Karslıoğlu’nun 
savcılıkta ifade verdiği öğrenildi. 
Olayın duyulmasının ardından 
Edirne Valisi Günay Özdemir 
de müfettiş isteyerek, idari soruş-
turma başlattı. Temmuz ayında 
gelen müfettişin, vali yardımcı-

larının ve tanıkların ifadelerini 
aldığı belirtildi. Mahkemeye taşı-
nan sözlü tartışmanın ardından 
Elmacıoğlu ve Karslıoğlu’nun 
Edirne’den gitmek için tayin is-
tediği; ancak sadece Mustafa 
Karslıoğlu’nun Antalya’ya tayini-
nin çıktığı öğrenildi.

Edirne vali yardımcılarının 
‘kedi’ tartışması 
mahkemelik oldu

BÜLENT SAYLAM 
AK Parti Keşan İlçe Başkanı 

Boyalık, Erikli-Danişment arasın-
daki çöplük alanı ile ilgili olarak 

Keşan Belediye Başkanı Meh-
met Özcan’ın önceki gün açıkla-
malarına cevap verdi.  Boyalık, 
Özcan’ın 1996 yılından beri bu 
çöpleri oraya döküldüğünün itiraf 
etmesinin bir suç olduğunu söy-
ledi.

BUNUN KUŞ TUTMAKLA 
ALAKASI YOK

Özcan’ın açıklamasında “O 
alan 1996 yılından beri kullanı-
yor, kuş tutmuş gibi sevinmele-
rine gerek yok” sözlerini sordu-
ğumuz Boyalık, şunları söyledi: 
“Öncelikle biz kuş tutmadık. 
Toplumun menfaatini, sağlığı-
nı ilgilendiren, daha güzel bir 
şekilde piknik yapabileceği 
alanın, ağaçların yetişeceği, 
hava alacağı, bu kadar hava 
kirliliği ve çevre kirliliğinin ol-
duğu bir memlekette Keşan’da 
hava kirliliği ciddi bir durum-
da. Keşan’ın rezil olduğu bir 
zamanda biz bu belediyenin 
yaptığı yanlışı, hatayı dile ge-
tirdik. Bunun kuş tutmakla 
alakası yok. Hele hele 1996 
yılından beri bu işi yaptığını 
söylüyor olması, 1996 yılından 
beri bu çöpleri oraya döktüğü-
nü kendisinin itiraf etmesi bir 
suçtur. O çevreyi katletmek 
adına, ağaçları yok etmek adı-
na yaptığı kendi kendisine bir 
suç duyurusudur. Gerek çevre 
il müdürlüğü gerek orman mü-
dürlüğü bu konuda gerekeni 
yapacaktır. Keşan Belediyesi 
1996 yılında beri orasını çöp-
lük haline getirmişse bir suç 
işlemiştir.”

ÖZRÜ 
KABAHATİNDEN 
BÜYÜK
Keşan Kent Konseyini ve 

çevrecileri göreve davet eden 
Boyalık, açıklamasını şöyle 
sürdürdü: “Ben burada Keşan 
adına toplumun duyarlı olma-

sı noktasında bir sağduyuya 
davet ediyorum ve bu konuda 
Keşan Belediyesinin çöple-
ri toplamasından dolayı ilçe 
yönetim kurulu başkan yar-
dımcım Beyhan Nanta Keşan 
Belediyesine teşekkür etmişti. 
Şunu da söyleyeyim gerçek-
ten özrü kabahatinden büyük 
bunlar teşekkürü hak etmi-
yorlar. Bundan sonra Keşan 
Belediyesi kesinlikle hakareti 
kabul ediyor.” 

ERİKLİ KÖYÜNÜ 
YAKARSINIZ
Özcan’ın açıklamasında 

“Bu alanın çevre ve şehircilik 
il müdürlüğünün bildiğini” dile 
getirdiğini aktardığımız Boyalık, 
açıklamasını şunları kaydetti: 
“Doğrudur çevre ve il müdür-
lüğü onlara çöpleri aktarma 
istasyonu yapmak amacıyla 
4 dönümlük bir yer tahsis et-
miş. Ama onlar bu aktarma is-
tasyonunu yapmayıp. Çevreyi 
katletmeyen bir şekilde kapa-
lı olarak torbaların çöplerin 
uçamayacağı tesis yapmaları 
lazımdı. Allah korusun orada 
çöplük yüzünden yakın çıksa 
Erikli Köyünü yakarsınız. Et-
rafında tarım arazileri var. Çöp 
dökülen yerin kontrol altında 
olması lazım. Orman içinde 
çöplük mü olur?”

BİRİLERİNE RANT 
SAĞLAMAK ADINA 
YAPILAN İŞLER BENCE
Çöplük dökülen alanı bir fir-

maya verildiğini iddia eden Bo-
yalık, “Sen kime sordun da 
orasını, nasıl orasını firmaya 
verdin? Oraya firma dozerini 
getirdi. Orada çöpleri topluyor, 
paketliyor. O topladığı çöpleri 
satıyor. Ne şekilde yaptılar bu 
işleri? Bunlar su götürür iş-
ler değil Keşan’ın menfaatine 
olan işler değil. Keşan toplu-
muna faydalı olan işler değil. 
Birilerine rant sağlamak adına 
yapılan işler bence. Keşan Be-
lediyesinin kendisine çeki dü-

zen vermesi gerekiyor. Ayrıca 
Keşan Belediyesi bünyesinde 
çalışan birim müdürlerinin 
mutlaka bu işlere vakıf olması 
lazım. Keşan’ın her şeyine va-
kıf olması lazım. Keşan’ı seven 
insanlardan birim amirlerinin 
oluşturulması lazım. Saldım 
çayırda mevlam kayıra şeklin-
de belediye yönetilmez.” dedi.

KEŞAN’IN 
YÖNETİMİNE 
BELEDİYESİNE TALİBİZ 
AK Belediyeciliğin en güzel 

örneğini İstanbul’da Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
yaptığını söyleyen Boyalık, 
İstanbul’un havası ve yollarının 
kötüyken yaşanabilir kent haline 
getirdiğinin altını çizdi. Keşan’da 
belediye yönetimine talip olduk-
larını hatırlatan Boyalık, şunları 
söyledi: “Keşan gibi bakir bir 
yerde biz çöpleri toplayamı-
yorsak, çevreye duyarlı de-
ğilsek yolumuz kaldırımımız 
iyi değilse belediyenin iş ya-
pamaz hale geldiğini göster-
mektedir. Bu sebeple de her 
güzel şeyi Keşan için yapı-
yoruz. Keşan için mücadele 
ediyoruz. Keşan’ın yönetimi-
ne belediyesine talibiz. Ve bu 
belediye yönetimini almak için 
de Keşan halkından duyarlılık 
bekliyoruz.”

KÖTÜ ÖRNEK, 
ÖRNEK DEĞİLDİR
Başkan Özcan’ın “Enez 

Belediyesinin de çöp döktü-
ğü alanlar olduğu” sözlerini 
hatırlattığımız Boyalık açıkla-
masını şöyle sonlandırdı: “kötü 
örnek, örnek değildir. Ben 
enez Belediyesinin yaptığını 
bilemem. Enez Belediye baş-
kanı ben değilim. Kötüyü gös-
tererek örnek göstereceğini 
gitsin İstanbul’un sokaklarını 
gezsin, temizliğini görsün. İyi 
örnekler, örnektir. İyiyi örnek 
almak lazım. Eğer kötüyü ör-
nek alırsak kötünün de kötüsü 
oluruz.

Boyalık, Özcan’a cevap verdi:
“Çöpleri oraya döktüğünü 

itiraf etmesi bir suçtur”

Mehmet
ÖZCAN

Hüseyin
BOYALIK
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..Yıldız ,gezegen ve diğer gök cisimlerinin 
bulunduğu boş- 
luğa UZAY, bu boşlukta bulunan , yukarda 
saydığımız gök  
cisimleri topluluğuna ise EVREN diyoruz. 
..İçinde hayat bulduğumuz ve onun birer 
parçası olduğu- 
muz uzay ve evren , insanoğlu için hep me-
rak konusu ol- 
muş kavramlardır. 
..Örneğin ; Uzay nereye kadar devam 
etmektedir?Evren  
ne zaman yaratıldı? Ne zamandan beri var? 
Evren’in büyüklüğü ne kadar? Evrenin res-
mini çekebilir  
miyiz? Evren’in büyüklüğünü ölçebilir mi-
yiz? 
Evren’in sonu var mı? Kıyamet kopacak 
mı? Yani bir gün 
yeniden BİG BANG öncesine dönülecek 
mi? soruları,  
her zaman için insanoğlunun beynini kurca-
layan sorular  
olmuşlardır. 
..Bu soruların cevabına ,Yaradan’ın izin 
verdiği sınırlar için- 
de,araştırma-inceleme, gözlem -
deney,hipotez ve teori 
aşamalarını kapsayan bilimsel çalışmalar 
sonunda ulaşa- 
bileceğimizi görmekteyiz… 
…İnsanoğlu, Yaradan’ın kendisine verdiği 
akıl,düşünme,  
araştırma-inceleme, gözlem ve deney ya-
parak bilgi topla- 
ma ve topladığı bu bilgilerle yeni bilgiler 
üretme özelliği  
ile evren ve uzay hakkındaki bilgi darağacı-
na her geçen  
gün yeni bilgiler eklemeyi başarmıştır. 
..Lokman suresinin 20.ayetine göre: “Dün-
yadaki ve gökler- 
deki ,açık gizli bütün nimetleri sizin için 
yarattım...”diyen 
yüce Yaradan, bu soruların cevabını bul-
mak isteyenlere  
yolu da göstermiş… 
..Bu yol düşünmek,araştırmak, incelemek, 
gözlem ve de- 
ney yapmak aşamalarından geçmekte… 
..Akıl, düşünme gücü, araştırma-inceleme, 
analiz ve sen- 
tez yapabilme yetenekleri insana bunun için 
verilmiş… 
..Günümüzde düşünen, araştıran, gözlem 
ve deney yapan  
insanlar , yaptıkları teleskoplarla ,önce dün-
yamıza yakın  
olan yıldız ve gezegenleri gözlerken, 
HUBBLE UZAY teles- 
kobuyla da evrenin, insanı şaşkınlık ve hay-
ranlık içinde bı- 
rakan belirli bir bölümünün resmini çekmiş 
ve günümüz- 

den, yaklaşık ONDÖRT MİLYAR YIL önce , 
büyük patlama ile  
başlayan evrenin oluşma öyküsünün içinde 
,evrenin geniş- 
leme macerasının da bulunduğunu anlamış 
bulunuyor. 
..Pek yakın gelecekte HUBBLE 
TELESKOBU’ndan daha güç- 
lü teleskoplarla yapılacak olan gözlem -de-
ney ,inceleme 
ve araştırmalarla , doğmamış ,doğurulma-
mış , ebedi ve  
ezeli olan yüce Yaradan’ın yarattığı evrene 
daha çok  
hayran olacağımızdan hiç kuşku yoktur. 
..Bu vesile ile ,yeni teleskoplar ve uzay 
araçları ile , bir ki- 
tabın sayfalarını açar gibi, evrenin henüz 
okunmamış diğer  
sayfalarını da bizlere açacak olan bilim 
adamlarına teşek- 
kürlerimizle birlikte , minnetimizi de sunu-
yoruz.. 
* 
..İyi ki, varsınız insanların en güzelleri!..Siz 
olmasanız; ge- 
zegen ve yıldızların küresel olduklarını, bir-
birlerini çektik- 
lerini , kendi çevrelerinde sürekli olarak 
döndüklerini , her  
gezegenin bir çekim kuvveti olduğunu ,mil-
yarlarca yıldız  
ve gezegenden oluşan galaksilerin birbirin-
den uzaklaştı- 
ğını ,yani evrenin genişlediğini ve “biz evre-
ni kağıt dürer  
gibi düreceğiz” diyen ayette dile getirildiği 
gibi, bir gün  
evrenin yeniden büzüleceğini nereden öğ-
renecek ve  
nasıl titreyip kendimize gelecektik? 
..Bilimsel çalışmalar yapmaktan, bilimle 
uğraşmaktan ,bi- 
limsel düşünmekten korkmayınız… 
..Çünkü bilim yapmak, gerçekler yumağını 
çözecek olan  
ipin ucunu yakalamaktır.. . 
..Bu yüzden bilim, gerçeğin aynasıdır. 
..Bilim yapmak gerçeğin kapısını aralama-
ya, yüce Yara- 
dan’ın doğa’daki ve Evren’deki ayetlerini 
okuyup anlama- 
ya çalışmaktır.. 
..Bilim yapmak, bizim için yaratılmış olan 
gizli nimetlere  
ulaşmaktır. 
..Bu yüzden dikkatli bakınız,herkesin göre-
mediğini gör- 
meye çalışınız…İnceleyiniz, araştırınız, 
deney yapınız. 
yeni sentezlere varınız… 
…Bilimle uğraşmak sevaptır ve adam ol-
maktır. Unutma- 
yınız.

ALİ KOÇ ELEGEÇMEZ
Emekli Öğretmen

Uzay, Evren ve Bilim

NAZAN KAPLAN
Uzman Doktor Ragıp Taş, 

gribe karşı uyarıda bulundu. 
“KRONİK HASTALIĞI 
OLAN 
VATANDAŞLARIMIZ 
DAHA DİKKATLİ 
OLMALI”
Sonbaharın geldiğini be-

lirten Taş, “Hava birden bire 
soğudu. Mevsim geçişle-
rinde kendimizi korumamız 
gerek. Yediklerimize, içtik-
lerimize ve hareketli yaşa-
ma dikkat etmemiz gerek. 
Dengeli beslenme, hareketli 
yaşam ve uyku düzeni çok 
önemli. Kaygıdan uzak dur-
mamız gerek. Sağlığımızı 
korumamız gerek. Mevsim 
gereği artık daha dikkatli 
olmamız gerek. Soğuğa kar-
şı efelik olmaz. Giyimimize 
dikkat etmeliyiz. Mevsim ge-
çişlerinden çocuklar daha 
çok etkileniyor. Sağlık prob-
lemleri olan hastalarımız 
var. Diyabet hastaları, koah 
hastaları, kalp hastalarının 
vücut direnci daha düşük 
oluyor. Bu nedeniyle gribe 
daha kolay yakalanabilirler. 
Kronik hastalığı olan va-
tandaşlarımız daha dikkatli 
olmalı. Zamanı geldiğinde 
bu hastalarımızın grip aşısı 

vurdurmasında fayda var. 
Sağlık Bakanlığı da belli yaş 
gruplarında ödemesini ya-
pıyor ancak herkese yapmı-
yor.”

“GRİP AŞISI 
YAPTIRMADIM DİYE 
TELAŞLANMANIN 
ALEMİ YOK”
Herkesin grip aşısı vur-

durması gerekmediğini ifade 
eden Ragıp Taş, “Grip aşısı 
yaptırmadım diye telaşlan-
manın alemi yok.  İyi bes-
lenilmeli. Grip virüsü her 
zaman var. Bazen ağır sal-
gınlar olabiliyor. Geçmişte 
bunları yaşadık ve bir takım 
zararlar açtı. Vücut direncin 
düşükse hastalıklar bazen 
galip gelebiliyor. Grip ak-
ciğer yetmezliğine sebep 
olarak ölümle sonuçlanabi-
liyor. Aşının %100 koruyu-
culuğu yok. Belli bir derece 
etkili oluyor. Hafif şekilde 
atlatılmasını sağlıyor.” şek-
linde konuştu.

“GRİBE 
YAKALANANLAR 
İYİ BESLENEREK, 
DİNLENMELİ”
Taş, sözlerini şöyle ta-

mamladı: “Gribe yakalanan-
lar iyi beslenerek, dinlenme-
li. İstirahat ederek hastalı-

ğın vücuttan atılması kolay-
laşıyor. Griple ilgili verilen 
ilaçlar destekleyici. Ağrıları 
azaltır ama tedavi edici özel-
likleri yoktur. Dinleneceğiz. 
Çalışan vatandaşlar da ra-
por alacak. Böylece hasta-
lığın bulaşması da önlene-
cek. Beslenme konusunda 
mevsimsel yiyecekler tüke-
tilmeli. Yeteri kadar et, süt, 
yumurta ve bal tüketilmeli. 
Turunçgiller bu mevsimde 
ağırlıklı. C vitamini tüket-
mekte fayda var. aşırıya ka-
çılmamalı. İbni Sina’nın bir 
sözü var; ‘Şifa hazımdadır’ 
Vücudumuza saygı göstere-
ceğiz. Su tüketimine dikkat 
edeceğiz.”   

Ragıp Taş,  grip konusunda uyardı:
“Kronik rahatsızlığı olanlara grip 

aşısı vurdursun”

Ragıp
TAŞ

AA
Edirne’deki operasyonda 14 

düzensiz göçmen yakalandı. Alı-
nan bilgiye göre, Edirne Jan-
darma Komutanlığı ekipleri, 
Meriç ilçesine bağlı Adasarhan-

lı köyü yakınlarında bir aracı 
durdurdu. Araçta yapılan arama-
da yasa dışı yollardan yurt dışına 
çıkmaya çalışan Irak ve Pakistan 
uyruklu 14 kişi yakalandı. Ya-
bancı uyruklu kişiler Edirne 

Göç İdaresi Müdürlüğü’ne 
götürüldü. Düzensiz göçmenlere 
organizatörlük yaptığı iddiasıyla 
gözaltına alınan araç sürücüsü 
Y.H, işlemlerinin ardından sevk 
edildiği hakimlikçe tutuklandı.

Edirne’de göçmen 
kaçakçılığı operasyonu 

AA
Edirne’de Fetullahçı Te-
rör Örgütü/Paralel Devlet 
Yapılanması’na (FETÖ) yö-
nelik soruşturma kapsamında 
gözaltına alınan astsubay tu-

tuklandı. Edirne Cumhuriyet 
Başsavcılığınca yürütülen so-
ruşturma çerçevesinde astsu-
bay A.O, Edirne Emniyet Mü-
dürlüğü Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele Şube 

Müdürlüğü ekipleri tarafından 
gözaltına alındı. Edirne Emni-
yet Müdürlüğünde ifadesi alı-
nan şüpheli adliyeye sevk edil-
di. A.O çıkarıldığı mahkemece 
tutuklandı.

Gözaltına alınan 
astsubay tutuklandı
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AA
Edirne’de maddi im-

kanları kısıtlı öğrencilerin 
okul kıyafetlerini temin 
etmek amacıyla “Askıda 
Okul Kıyafeti” kampanya-

sı başlatıldı.
Kampanya kapsamın-

da kentte okul kıyafetleri 
satan bir mağazayla iş 
birliği yapan Edirne Ço-
cuk Hakları Derneği, ilk 

etapta 50 çocuğun kıya-
fet ihtiyacını karşılamayı 
hedefliyor. Edirne Çocuk 
Hakları Derneği Başkanı 
Nebahat Çavuş, gazete-
cilere yaptığı açıklamada, 
yapılan çalışmanın bağış 
kampanyası değil daya-
nışma kampanyası oldu-
ğunu söyledi. Fırıncıların 
“Askıda Ekmek” kam-
panyasından esinlenerek, 
maddi durumu yetersiz 
öğrencilere okul kıyafeti 
almak amacıyla çalışma 
başlattıklarını ifade eden 
Çavuş, “Çocukların eği-
tim hakkı da en temel 
haklarından biri. Biz de 
kentimizde okul kıyafet-
leri satan bir mağazayla 
bir kampanya geliştir-
dik. Onlara destekleri 

için öncelikle teşekkür 
ediyorum. Ekonomik 
zorluklardan dolayı bazı 
velilerin çocuklarına 
okul kıyafeti alamadığını 
biliyoruz. Biz birkaç tane 
olayda çocukların okul 
kıyafetleri temin edile-
mediği için ağladıklarını 
gördük.” diye konuştu. 
Çavuş, amaçlarının ço-
cukların okula mutlu baş-
lamalarına katkı sağlamak 
olduğunu belirtti. Nakit 
bağışları kabul etmedik-
lerinin altını çizen Çavuş, 
şöyle devam etti: “Dernek 
ve mağaza olarak ke-
sinlikle parasal bağış 
toplamıyoruz.  Bunun 
altını çizmek istiyorum. 
Çocuklara kıyafet yardı-
mı yapmak isteyen kişi-
ler, burada uygun fiyat-
lara indirilen kıyafetleri 
satın alıyorlar. Aldıkları-
na dair fişleri de alıp bu-
radan ayrılıyorlar. Ger-
çekten kıyafet ihtiyacı 
olan ve okula devam so-
runu olmayan çocukla-
rımız mağazaya gelerek 
kıyafetleri deneyecekler. 
Kendilerine uygun olan 
ve okulları tarafından be-
lirlenen kıyafetlerini alıp 
mağazadan ayrılacak-
lar.” Çavuş, çocukların 
okula mutlu şekilde gitme-
sini isteyen vatandaşlara 
seslenerek, “Edirne’de 
çocuk sevgisinin yanın-
da hemşehrilik bilinciyle 
hareket edelim. Çocuk-

ların okula mutlu bir şe-
kilde gitmesine destek 
olalım diyoruz. Bu bir 
bağış kampanyası de-
ğildir. Bu bir dayanışma 
kampanyasıdır. Şimdilik 
50 kişi belirledik. Yar-
dım seven, dayanışma-
yı seven insanlar daha 
fazla yardımda bulunur-
larsa biz ayakkabılarını 
ve kırtasiye giderlerini 
de karşılanması için bir 
kampanya yapabiliriz. 
Destek miktarına göre 
kampanyamız revize 
edilebilir. Kırtasiye ve 
ayakkabı konusunda da 
bizim kampanyamıza 
katılmak isteyen mağa-
zalar varsa onlarla da 

bu kampanyayı genişlet-
mek istiyoruz.” ifadelerini 
kullandı. Mağaza sorumlu-
su Dilek Özcan Beşdallı 

da ihtiyaç sahibi çocukları 
sevindirmek isteyen her-
kesi kampanyaya destek 
olmaya davet etti.

Edirne’de “Askıda Okul Kıyafeti” 
kampanyası başlatıldı
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HABER MERKEZİ
Edirne Belediye Baş-

kan Yardımcısı Dr. Ertuğrul 
Tanrıkulu, 15 Eylül Dünya 
Temizlik Günü’nde tüm Edir-
ne Halkı’nı temiz bir Edirne 
için birlikte çalışmaya, fark 
yaratmaya davet etti.  

Edirne Belediye Baş-
kan Yardımcısı Dr. Ertuğ-
rul Tanrıkulu, 15 Eylül 
Dünya Temizlik Günü’nde 
Edirne’deki Sivil Toplum Ör-
gütleri ile kenti hep birlikte 
temizleyeceklerini duyurdu. 
Etkinliğin Edirne Valiliği, 
Edirne Belediyesi, Çevre 
Gönüllüleri Derneği, Türkiye 
Makine Mühendisleri Odası, 
TMMOB Odalar Birliği, Edir-
ne Tabip Odası, Edirne Be-
lediyesi, Trakya Üniversitesi 
Rektörlüğü, EDOSK Doğa 
Sporları Kulübü, Bisiklet Ku-
lüpleri ve birçok Sivil Toplum 
Örgütleri ile beraber düzen-
leneceğini ifade eden Tan-
rıkulu, “Edirne Belediye 
Başkanı Recep Gürkan’ın 
da dediği gibi; ‘En güzel 
temizlik kirletmemektir.’ 
Daha temiz bir dünyada 
yaşamak istediğimizi 15 
Eylül’de hep beraber gös-
terilim. Bunu hep birlikte 
yapalım” diye konuştu. 

Etkinliğin 15 Eylül Cu-
martesi Saat: 16.00’da Ata-
türk Anıtı’nda başlayacağını 
ifade eden Tanrıkulu, “Bü-
tün Kaleiçi’nin merkezi 
yerleri ve daha sonra Tun-
ca Nehri’nin kenarını hep 
birlikte temizleyeceğiz. 

Aynı zamanda muhtarları-
mızla beraber, 24 mahalle 
muhtarımızın, mahalle hal-
kı ile birlikte çevre temiz-
liği yapmasını istiyoruz. 
Temizliğin ilk şartı kirlet-
memek; çöp atılan bir şey 
değil aslında, çöp topla-
nan bir şey. Önemli olan 
şehrimizi, nehrimizi, çev-
remizi, kirletmemek. Daha 
az çöp çıkarmak” şeklinde 
konuştu. 

Bahçeşehir Koleji ile 
Edirnespor’un da bu etkinli-
ğe destek verdiğini belirten 
Tanrıkulu, “Öğrenciler ve 
sporcular da bize katkı 
verecek. Edirne’mizi daha 
temiz tutmamız, daha az 
çöp oluşturmamız, daha 
az plastik kullanmamız 
gerekiyor. Ve en önemlisi 
de kirletmememiz gereki-
yor.  Kirletmeyelim, Edir-
ne daha temiz kalsın. 15 
Eylül’de daha temiz bir 
çevre için birlikte çalışa-
lım. Fark yaratalım. Bunda 
sizlerin desteği çok değer-
li ve önemli” dedi.  

HABER MERKEZİ
Cumhuriyet Halk Partisi 

Ankara Milletvekili Murat Emir 
Ekonomik ve Siyasal Krizden 
Çıkışın Çözüm Yollarını anlat-
mak için Edirne’de sivil toplum 
kuruluşlarını ziyaret etti.

Cumhuriyet Halk Partisi 
Genel Merkezinin Görevlen-
dirmesi ile Edirne’ye gelen ve 
Edirne İl Örgütünden sorumlu 
Ankara Milletvekili Murat Emir: 
“Ülkemiz derin bir ekonomik 
kriz yaşamaktadır. Bu eko-
nomik ve siyasal krizden çı-
kışın çözüm yollarını içeren 
bir çalışma yürütmekteyiz. 
Cumhuriyet Halk Partimizin 
bütün milletvekilleri illeri ge-
zerek “ Ekonomik ve Siyasal 
Krizden Çıkışın Çözümü yol-
ları “ konulu ziyaretler yapı-
yor. Ben de Edirne ilimizde 
önce örgütümüzle bir araya 
gelerek Ekonomide yaşanan 
son gelişmelerle ilgili bilgi 
aldım. Daha sonra Sivil Top-
lum Kuruluşlarımızla bera-
ber olduk. Genel Başkanımız 
Kemal Kılıçdaroğlunun 13 
Maddelik 1-Devlette Liyakat 

sistemi Yeniden İnşa Edil-
melidir.2-Demokrasiye ge-
çilmeli, Hukukun üstünlüğü 
ve Hukuk güvenliği sağlan-
malıdır 3- Merkez Bankası-
nın bağımsızlığı sağlanma-
lıdır 4- Akılcı bir sıcak para 

yönetimine geçilmelidir 5-
Dolar esas alınarak yapılan 

ihaleler süratle Türk lirasına 
dönüştürülmelidir 6- Kamu 
ihale yasası değiştirilmelidir 
7- Sayıştaş uluslararası stan-
dartlarda denetim yapmalıdır 
8- Bütçe Disiplini sağlan-
malıdır 9- Dış politika 180 
derece değişmelidir 10- Ge-
leceğimizi ipotek altına alan 
kontrolsüz borçlanmalardan 
kaçınılmalıdır 11-Adaletsiz 

vergi politikası düzeltilmeli-
dir 12- Üretimi önceleyen bir 
planlama ve teşvik politika-
sı yaşama geçirilmelidir 13- 
Türkiye israftan kaçınmalı, 
tasarruf yapmalıdır, Çözüm 
önerilerini anlatarak doğru 
teşhis olmadan doğru tedavi 
yapamayacağımızın bilgilen-
dirilmelerini yaptım” şeklinde 
konuştu. 

CHP Ankara Milletvekili’den 
İl Başkanlığına ziyaret

Tanrıkulu: 
“15 Eylül’de 

fark yaratalım”
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

12.09.2018 Çarşamba

SAYI: 7715

-B.Cami Mah. Hersekzade Sok. No:20

130 m2 dükkan

-2 adet salon kliması 38-48 binlik

-5 adet vitrinli buzdolapları ve malzemeleri

-1 adet 2006 model gazelle kamyonet kapalı kasa

Tel: 0544 784 60 67

SATILIK DÜKKAN ve 
MALZEMELER

(10-14)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

M plaka şerhiriçi minibüsü hattı 

ile birlikte satılıktır.

Tel: 0535 715 19 93

SATILIK MİNİBÜS 
HATTI

(06-14)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Part 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları 
bulunan villaya, bağ bahçe işlerinden 
anlayan ve bekçilik yapabilecek aile 

aranmaktadır. 
Bekçi lojmanı+ SGK+Asgari ücret vb 

ihtiyaçları karşılanacaktır.
Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın.

Tel: 0532 548 81 48

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

Çamlıca köy içerisinde alt yapı 
sorunu olmayan 580 m2 arsa 

sahibinden satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06 (04-14)

SATILIK ARSA

Firmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

Seyidoğlu pastanesinde çalışmak 

üzere bay-bayan elemanlar 

alınacaktır.

Tel: 0 (284) 714 99 92 (12-19)

ELEMAN ARANIYOR

Keşan- Mecidiye- Erikli minibüs 

sahil sırası satılıktır.

Tel: 0542 264 45 00
(12-14)

SATILIK MİNİBÜS 
SIRASI

14 Eylül 2018 Cuma

18 yıldır çalışır durumda olan 
Kervan Kebap Lahmacun Salonu  iş 

değişikliği nedeniyle devren kiralıktır. 
Salonumuz  köfte, çorba, ve sulu 
yemek salonu olara kullanılabilir. 

Tel: 0507 248 92 07 (14-17)

DEVREN  KİRALIK
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HABER MERKEZİ
Ahbap Keşan ve Kızılay 

Edirne Kan Merkezi işbirliği 
ile 18 Eylül 2018 Salı günü 
Kan ve Kök Hücre Bağışı ger-
çekleşecek.

Ahbap Keşan Başka-
nı Çilem Aslı Eren saat 
11.00-19.00 arasında Ata-
türk Parkı’na gelecek Kızılay 
Tırı’nda gerçekleşecek kam-
panyaya tüm Ahbaplar ile böl-
ge halkını davet etti.

KÖK HÜCRE NEDİR?
SADECE 3 TÜP 

KAN İLE BİR HAYAT 
KURTARABİLİRSİNİZ
Vücudumuzda bütün doku 

ve organları oluşturan ana 
hücrelerdir. Farklılaşmaları 
bu hücrelerin yaptıkları: 

-Çoğalma
 -Kendini yenileme ve ida-

me ettirme Farklılaşmış do-
kulara özgü hücreleri oluştu-
rabilme 

-Hasarlanmış dokuyu ta-
mir edebilme KÖK HÜCRE 
PLASTİSİTESİ Erişkin kök 
hücrelerin farklı dokulara ait 
hücrelere dönüşebilme kapa-
sitesine kök hücre plastisitesi 
denir. Kök hücrelerin en çok 
bulunduğu yapı kemik iliğidir. 
Kök hücre kullanılarak kan-
ser ve parkinson gibi pek çok 
hastalığın tedavi edilebileceği 
düşünülüyor. Günümüzde kül 
hücrelerin kullanıldığı kemik 
iliği nakilleri lösemi tedavisin-
de başarılı bir şekilde kulla-
nılıyor. Kalp akciğer hastalık-

ları Sinir sistemi hastalıkları 
Endokrin sistemi hastalıkla-
rı başta olmak üzere birçok 
hastalıkta kullanılmak üzere 
çalışmalar sürmektedir. Ka-
nıtlanmış çalışmalardan bazı 
örnekler: 

-Fareye duchenne kas dis-
trofisi hastalığı enjekte edilip 
tedavisi kök hücre ile yapılın-
ca belirgin iyileşme görüldü. 

-Şeker hastalığı olan ve 
bir bacağı kesilme kararı alı-
nan bir kişi için Gaziantep 
SSK hastanesi yurt dışından 
Celles 4 Health laboratuvarı 
ile temasa geçti.Kök hücre 
uygulaması yapıldı ve sonu-
cunda hastanın bacağı kesil-
mekten kurtarıldı.

 -Almanya’ da kırık kafata-
sı kök hücre ile onarıldı.

KAYNAK: Tüpitak Kök hüc-
re teknolojisi(Alev DAŞTAN, 
Gürkan GÜRAL, Lamia İLDO-
ĞAN, Gözde SOMUNCU)DÜ 
Fen

Ahbap Keşan’dan 
anlamlı 

kampanya

SELÇUK GEZER
İspat Cami Mahallesi’nde 

bulunan Tahta Cami’de sür-
dürülen doğalgaz çalışmaları 
tamamlandı. Tahta Cami Ya-
şatma Derneği, çevre esnafı 
ve cami cemaatinin katkıları ile 
gerçekleştirilen çalışma ile kış 
aylarında yaşanan ısınma so-
runu daha ucuz ve güvenli bir 
şekilde sağlanmış oldu.

 

Tahta Cami doğalgaza geçti

HABER MERKEZİ
Ticaret Bakanlığı tarafın-

dan spekülatif fiyat artışlarına 
karşı 81 ilde eş zamanlı baş-
latılan denetimler kapsamında 
Edirne ve ilçelerinde dene-
timler yapılmaktadır. Özellikle 
son dönemde girdi maliyeti 
ve döviz kuru artışı gibi fiyat 
değişimlerinden etkilenmeme-
sine rağmen bu durumlardan 
etkileniyormuş gibi hareket 
ederek tüketiciye sunulan mal 
veya hizmetin satış fiyatında 
haklı bir gerekçe olmaksızın 
artış yapan işletmeler ve ürün 
grupları tespit edilerek işlem 
yapılacaktır.

Edirne Ticaret İl Müdür-
lüğü, son dönemde finansal 
piyasalardaki geçici dalgalan-
maları fırsat bilen bazı spekü-

latörlerin çeşitli ürün ve ürün 
gruplarında arz-talep denge-
siyle uyuşmayan fiyat artışla-
rının tespiti amacıyla saha de-
netimlerini sıklaştırdı. 

Denetimler hakkında açık-
lamada bulunan Edirne Ticaret 
İl Müdürü Mahmut Altun “Son 
dönemde ülkemizde döviz 
kurundaki dalgalanmaları 
fırsata dönüştürmek iste-
yen, maliyetleri etkilenmedi-
ği halde etkileniyormuş gibi 
davranan, tüketiciye sunu-
lan mal ve hizmetlerin satış 
fiyatlarında haklı bir gerekçe 
olmaksızın artış yapan firma-
lar ve iş yerlerine Ticaret Ba-

kanlığımızın talimatları doğ-
rultusunda tüm Türkiye’de 
denetimler başlatılmıştır. Bu 
kapsamda, Edirne Ticaret İl 
Müdürlüğümüz tarafından, 
6502 sayılı Tüketicinin Ko-
runması hakkında Kanun, 
Ticari Reklam ve Haksız Ti-
cari Uygulamalar ve Fiyat 
Etiketi Yönetmeliği kapsa-
mında, Edirne ve ilçelerinde 
ekiplerimizle bir hafta önce 
denetimlere başladık. Tüke-
ticilerimizin, piyasa şartları 
dışında davranan art niyetli 
firmalar ve iş yerleri tarafın-
dan mağdur edilmesine izin 
verilmemesi için saha dene-
timlerimiz devam edecektir” 
dedi.

Edirne Ticaret İl Müdürlüğü 
denetimlerini sürdürüyor

AA
Keşan’da saat 15.30 sıra-

larına başlayan sağanak yağış 
etkili oldu. Edirne’nin güneyi 
ile Tekirdağ’ın batı ilçelerinde 
çok kuvvetli ve yer yer şiddetli 
sağanak öngördüğü Meteoro-
loji 1. Bölge Müdürlüğü İstan-
bul Bölge Tahmin ve Erken 
Uyarı Merkezi’nden yapılan 
açıklamada, Edirne’nin Uzun-
köprü, Meriç, İpsala, Keşan 
ve Enez ilçeleri ile Tekirdağ’ın 
Hayrabolu, Malkara ve Şarköy 
ilçelerinde devam eden sağa-
nağın ilerleyen saatlerde etki-
sini arttırmasının beklendiğini 
belirtildi. Akşam saatlerine ka-
dar kuvvetli yağışların olacağı 
aktarılan açıklamada, “Son 

radar görüntülerine göre, 
Edirne’nin güney ilçeleri ile 
Tekirdağ’ın batı ilçelerinde 
devam etmekte olan sağa-
nak ve gök gürültülü sağa-
nak şeklindeki yağışların, 
yer yer kuvvetli (21-50 kg/

m2) olması beklendiğinden 
meydana gelebilecek; sel, 
su baskını, yıldırım, yağış 
anında kuvvetli rüzgar gibi 
olumsuzluklara karşı dik-
katli ve tedbirli olunmalıdır.” 
denildi.

Edirne ve Tekirdağ için 
“şiddetli yağış” uyarısı


